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1 Styrelsemöte 2023-08-13 

Välkommen till Beckomberga Maniacs styrelsemöte.  

Plats: Teams 
Tid: 13 augusti 2023, kl 16:00 

Närvarande: Örjan Törmänen, Edvin Törmänen, Hugo Törmänen, Ludde Enholm  
Frånvarande: -- 

Agenda 

1. Mötets öppnande 
2. Fastställande av agenda 
3. Rekrytering 
4. Nya Matchtröjor 
5. NIU Midsommarkransen 
6. Tjejsatsning 
7. Övriga frågor 
8. Nästa möte 
9. Avsluta möte 

1.1 Mötets öppnande 

Styrelsens ordförande Örjan Törmänen öppnade mötet och hälsade alla välkomna. Beslöts utse 
Edvin Törmänen att justera dagens protokoll. Protokollförare utses Örjan Törmänen.  

1.2 Fastställande av Agenda 
Agendan accepteras. 

1.3 Rekrytering 
Styrelsen beslutar att avsätta motsvarande 100 000 kr för rekryteringsåtgärder under 2023-
24. De 6 veckor sommarläger som vi genomfört i Hässelby och i Bromma tillsammans med 
Stockholm stad har varit lyckade och föreningen lyckades få ett netto från detta på ca 13 000 
kr.  

1.4 Nya Matchtröjor 
Eftersom vi i år kommer fokusera på rekrytering så har vi beslutat att inte anskaffa de vita 
matchtröjor som behövs för bortaställ.  
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1.5 NIU Midsommarkransen 
Efter diskussion med NIU Midsommarkransen och efter den dialog vi haft före sommaren med 
förbundet samt med Tyresö Royal Crowns så beslutar Maniacs att fortsätta med sitt arbete att 
starta NIU i Midsommarkransen för Amerikansk fotboll. Maniacs beslutar att vi vill ha ett NIU i 
Midsommarkransen. 

NIU i Midsommarkransen är Stockholms stads egna NIU och därmed oberoende från enskilda 
föreningar. Skolan har därför en klubblös profil vilket gör att vi tror att spelare från flera 
klubbar kommer att attraheras av skolan. Vår förhoppning är att med rätt input kommer 
skolan att bidra till att utveckla klubbfotbollen för alla klubbar med spelare som går på skolan. 
En kommunikation mellan förening och skola som saknas med nuvarande upplägg hos 
RIG/NIU. Vi tror att skolan kommer vara attraktiv framförallt för spelare från Tyresö, Maniacs 
och SMM eftersom skolan redan idag har elever från dessa föreningars upptagningsområde. 
Den ligger även söder om Söder/Stockholm, där det sen tidigare saknas NIU.  

1.6 Tjejsatsningen 
Tjejsatsningen kommer vara tvungen att planeras om eftersom vi inte fått de svar vi behöver 
från SWE3 för att gå vidare med att söka sponsorer. Vi har även lärt oss att det är svårt att 
göra nationella satsningar på tjejer när vissa distrikt hellre gör egna satsningar. Varför de gör 
egna satsningar har vi dock ingen förklaring till. Vi kommer därför försöka inkorporera 
tjejsatsningen som en del av vår rekrytering, men måste tyvärr planera om allt med dessa nya 
förutsättningar (inga sponsorer). Det verkar också som ett par av SWE3s kommande beslut 
kommer gå emot vår tjejsatsning och försvåra den, vilket omöjliggör en sponsorsatsning och 
troligtvis gör att vår satsning misslyckas, men vi får se. Under året har vi också tappat två 
sponsorer till projektet pga att vi inte kommit framåt.  

1.7 Övriga frågor 
- Styrelsen beslutar att betala för de utgifter som U13 har i samband med sina matcher 

tillsammans med Örebro. Framförallt mat och spel/domaravgifter.  
- Styrelsen beslutar att betala ut skattefri bilersättning till sina tränare om de så önskar. 

Detta gäller även ersättning för faktiska utlägg som parkering och trängselavgifter.  
- Vi måste reda ut hur vi ska göra med våra U19 spelare och seniorspel i framtiden. 

Avgifterna för att spela med andra föreningar blir helt enkelt för höga och träningen är 
ofta på fel nivå. En säsong får inte kosta 10 000 kr i avgifter för en 17/18 åring.  

- Ersättning kan även utgå till föräldrar som skjutsar spelare till bortamatcher. Detta ska 
dock överenskommas i förhand med ordförande eller kassör.  

- Några förslag som ska tas fram gemensamt för TB är: 
o U20 2024 
o Längre säsong för ungdomsfotbollen där matcher spelas varannan helg 
o Krav på Wrap vid tackling i ungdomsfotbollen 
o Kortare matcher i U15 och U17 (Förslag 4x8 minuter) 
o Åldersdispens för föreningar som inte har lag i alla åldersgrupper.  
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1.8 Nästa styrelsemöte 
Nästa styrelsemöte sätts vid senare tillfälle. 

1.9 Avsluta mötet 
Ordförande avslutar mötet 

 

Vid protokollet 

 

 

 

Örjan Törmänen 

Justerat av:  

 

 

 

Edvin Törmänen, justerare 


